



شركة المظلة المحدودة للتجهيزات الصناعية ومعدات التبريد

Almazalla Limited Company

For Industrial and cooling equipments



بدأت مسيرة العمل عام ١٣٩٤ هجرية الموافق لعام ١٩٧٤ ميلادية متواكبةً مع بداية النهضة العمرانـيـة في المملكـة العـربية السعودية بإنشـاء مؤسسة متخصصـة بالمعـدات الصناعيـة ومقـرهـا الرياض لتواكب متطلبات سـوق العمل عن طريق تـوفير احتيـاجـاته من معـدات صناعية ولوازم اللحام ومعدات التشحيم ومعدات الورش ومعدات البناء وادوات المعامل والقياس.

استمر العمل المتواصل الدؤوب على توفير منتجــات موثوقة تنــال رضى العمــلاء والمستخــدمين ورفــع مستوى المواصفات الفنيــة التي تمكن الفنيين والمستخدمين من الحصول على المنفعــة القصــوى من المعدات المستخدمة.

تم تحويل المؤسسة إلى شركة متخصصة في نفس المجال تتوزع فروعها في جميع مناطق المملكة العربية السعودية لتوفير فرصة أفضل للتواصـل مع الشريحــة المستهدفـة من العملاء وتقديم جميــع الخدمات المصلوبة بالشكل الأمثل.

The work pace has commenced in 1394 AH corresponding to 1974 AD to cope with the emergence of the urban renaissance in the Kingdom of Saudi Arabia by erecting a firm that is specialized in the industrial equipments in the city of Riyadh to be in line with the labor market by providing its needs and requirements including industrial equipments, welding supplies, lubrication equipments, workshop equipments, building equipments and lab and measurement tools.

The permanent and persistent work has continued to provide authorized products that meet the customers' and end users' satisfaction and raising the level of technical specifications that enable technicians and end users to get the maximum benefit of the used equipments.

The firm has been transferred into competent company that work in the same field with branches through all regions of KSA to provide a better chance to be in connection with the target class of customers and to provide all services required optimally.





الرؤية VISION

• تتطلع شركة المظلة إلى احتلال الصدارة في تحقيق القواعد العالمية بأحدث ما توصل إليه مجال التجهيزات الصناعية و حلول الطاقة بصفة عامة و ذلك حتى تتمكن من تحقيق الريادة و التميز في الأعمال الكهروميكانيكية و الصناعية و البناء في المملكة العربية السعودية ومنطقة الخليج بأعلى درجات الدلتزام والحرفية في توفير منتجات عالمية ذات جودة عالية. وحيث أننا ندرك مسؤلياتنا كشركة رائدة في المحلكة العربية التقديم منتجات عالمية الخليج بأعلى مرجات الدلتزام والحرفية في توفير منتجات عالمية ذات جودة عالية. وحيث أننا ندرك مسؤلياتنا معركة رائدة و المناءة في المملكة العربية السعودية ومنطقة الخليج بأعلى مرجات الدلتزام والحرفية في توفير منتجات عالمية ذات جودة عالية. وحيث أننا ندرك مسؤلياتنا كشركة رائدة في المجتمع نكرس جهودنا ومواردنا أيضاً لتقديم منتجات عالية الجودة و الكفاءة مع التمسك بسرعة تقديم خدمات الصيانة و خدمات ما بعد البيع لضمان راحة و رضا عملائنا الكرام في المقام الأول للحفاظ على علاقة ناجحة أساسها الجودة و الثقة.

Al
fo
th
so
lea
ind
ar
wa
ind
ar
ind
in

Almazalla Company is anticipating to be in the forefront to meet the international rules through the state of art industrial equipments and power solutions in general to be able to achieve the leadership and excellence in electro mechanical and industrial works and construction in KSA and gulf area with the highest levels of commitment and workmanship in providing high quality international products. Since we are aware of our responsibility as a leading company in the society, we dedicate our efforts and resources to provide high quality and effective products altogether with commitment to provide maintenance services and after-sale services to ensure convenience and satisfaction of our customers in the first place to maintain a successful relationship based on quality and confidence.



الرسالة MISSION

تسعى شـركـة المظلـة للتجهيـزات الصنـاعية إلى تقـديـم خبـراتها وإمكانـاتها المتخصصة قي مجال التجهيزات الصناعية و حلول الطاقة إلى جميع الشرائح المستفيدة في سوق العمل من القطاعات الحكومية و قطاعات الأعمال والأفراد وتطوير النشاطـات والتوســع بالأعمـال بمـا يـلدمس حـاجـات السوق ويتواكب مع متغيراته مع المحافظة على تقديم أفضل المنتجات والتميز بخدمة العملدء بما يعزز مفهوم الشراكة و الثقة بين الشركة و عملائها لضمان استمرارية الدستفادة من المترارية الدستفيدة في سوق العمل من القطاعات الحكومية و قطاعات الأعمال والأفراد وتطوير النشاطـات والتوســع بالأعمـال بمـا يـلدمس حـاجـات السوق ويتواكب مع متغيراته مع المحافظة على تقديم أفضل المنتجات والتميز الدحمة العملدء من يعزز مفهوم الشراكة و الثقة بين الشركة و عملائها لضمان استمرارية الدستفادة من منتجات الشركة.

Almazalla Company for Industrial Equipments seeks providing its specialized experiences and potentials in industrial equipments and power solutions field to all benefiting classes in the labor market of the governmental sectors, business and individual sectors and developing activities and expanding works to the extent that is interested in the market's requirements and to cope with market variables in addition to provide the best products and professional customer service that enhance the concept of participation and confidence between the company and its customers to ensure constant benefiting of the company's products.



الأهــداف OBJECTIVES

حقديم منتجات بمواصفات عالية الجودة تلبي رغبات العملاء وبأسعار منافسة.

🔶 تقديم خدمات ما بعد البيع بمعايير عالية لضمان رضى عملائنا.

بوفير فريق صيانة محترف ومتخصص وجاهز لتقديم أي دعم يحتاجه العميل بحيث يزوده بالإجابة عن جميع استفساراته و يساعده بالحصول على جميع المعلومات التي تهمه بما يتعلق بأي عمل تقنى بكل دقة وحرفية عالية.

إتاحة الفرصة لعملائنا للاستفادة من خدمات الموقع الالكتروني وتوفير إمكانية التواصل مع إدارة الشركة لأي سؤال أو استسفار على مدار الأربع و عشرين ساعة يومياً طيلة أيام الأسبوع.

الأميـل وتطـويـر فـريـق العـمـل من أجل الارتقاء بمستوى الخدمات المقدمة.

 Provide high quality products that meet the customers' desires for competitive prices.

 Provide after-sale services with high standard to maintain our customers' satisfaction.

- Provide professional and competent maintenance team that is well-equipped to provide any support the customer needs so as to provide the latter with the sufficient answer for all inquiries and help him to obtain all information for which he/she is interested with regard to any technical work with high profession and scrutinizing.
- Provide the chance for our customers to get benefit from the website services and provide the communication with the company management for any inquiry or matter during the twenty-four hours on a daily basis throughout the week.

• Rehabilitate and develop the teamwork to enhance the level of the provided services.



خدماتنا SERVICES

A CONTRACTOR OF

9

- رضا العملاء يأتي في المقام الأول من حيث المبدأ الذي يقود جهودنا الرامية إلى تحقيق خدمات عالية الجودة حيث تقوم الشركة ومن خلال فروعها وممثليها بتقديم الاستشارة المطلوبة للجهة المستفيدة وعرض جميع المنتجات الملائمة لحاجة العميل وتوضيح طريقة استخدامها وصيانتها وتدريب العميل عليها.
- حقدم الشركة العديد من خدمات ما بعد البيع وأبرزها تقديم ضمان إصلاح المنتجات مجاناً خلال الفترة المحددة وتعريف العميل بحقوقه خلال فترة الضمان كما تقوم الشركة بصيانة وإصلاح المنتجات وتوفير قطع الغيار اللازمة لها في جميع فروعها.
- ♦ توفر الشركة خدمة الصيانة في الموقع لعملاء القطاع الحكومي وقطاع الأعمال من خلال موقعها الإلكتروني كما تتيح طلب زيارة الفني خارج الورشة لجميع عملائها.
- ♦ يتميز فريق الصيانة لدينا بوجود مهندسين و فنيين مدربين و ذوي خبرة ممتازة، وكذلك ورش الصيانة المجهزة بأحدث المعدات والأدوات بجميع فروعنا والتي تتيح لنا أن نقدم لكم مجموعة متكاملة من الخدمات بما في ذلك من أعمال الصيانة الدورية، الكشف، الأصلاحات، وإعادة التأهيل العامة.
- يسعى منسوبو الشركة إلى تقديم أفضل الخدمات التي تعزز مفهوم الشراكة والثقة بين الشركة وعملائها وتوفير جميع الخدمات المطلوبة بأفضل الأسعار لضمان استمرارية الإستفادة من منتجات الشركة.



- We are initially caring for the customer's satisfaction in the first place that drives our efforts aiming at achieving high quality services since the company provides, through its branches and representatives, the consultancy required to the end user and all products that fit the customer's need and specify the way of use and maintenance and train the customer to use it.
- The company extends lots of after-sale services, in the top of which is to provide free guarantee to repair products within the specified period and to introduce the customer with its rights within the period of guarantee. The company will also be oblige to maintain and repair products and provide spare parts as required in its all branches.
- The company provides the maintenance service in site for all governmental sectors and business sector through its website as well as allows technician-visit application outside the workshop for all customers.
- The maintenance team is characterized with a lot of trained and highly-experienced engineers and technicians as well as maintenance workshops equipped with the state of art equipments and tools in all our branches that allow us to provide you with integral set of services including routine maintenance, examination, repair and general rehabilitation.
- The company's affiliates seek providing the best services that promote and enhance the participation and confidence between the company and its customers and providing all services required with the best competitive prices to ensure constant benefit of the company's products.



منتجاتنا PRODUCTS

تميزت شركة المظلة بخبرة كبيرة فى عدد من المنتجات وتخصصت بها بشكل احترافى ومن ابرز هذه المنتجات ادناه.

Almazalla Company has a great experience and is professionally specialized in many products. Below there are the most important products.

اولا : معدات الطاقة

حرصا من شركة المظلة على تقديم افضل المنتجات قامت بتوفير كل مايخدم هذا القطاع من مولدات الطاقة والتى تعمل على البنزين والديزل والطاقة البديلة وبكل الاحجام والمقاسات كما حرصنا كذلك على توفير الواح الطاقة الشمسية.

First: Power Equipments

As Almazalla Company is keening to provide the best products, it extends all serving this sector including the power generators that are working based on gasoline, diesel and alternative power with all sizes and measurements. Also we are keening on providing the solar panels.

12

ثانيا : تجهيز وحدات الورش

تتوفر لدى شركة المظلة تشكيلة واسعة ومميزة من معدات الورش مثال لذلك ضواغط الهواء (الكمبوريسورات) والرافعات وايضا مكائن اللحام ولوازمها وشواحن بطاريات السيارة ولوازم البناشر وغيرها الكثير .

Second: Preparing of Workshop Units

Almazalla Company is provided with large and distinctive set of workshop equipments such as air compressors (Compressors), lifts and welding machines and supplies, car batteries' chargers and supplies, punchers and etc...



ثالثا : معدات التبريد

تتوفر لدى شركة المظلة تشكيلة واسعة من أجهزة التبريد والتكييف وقطع غيارها وتنفيذ المشاريع الخاصة بصيانة الوحدات المركزية.

Third: Cooling Equipments

Almazalla Company extends a vast set of cooling equipments, air conditioner (a/c) and spare parts and implements the projects of maintaining the central units.

14

رابعا : معدات البناء والانشاءات

توفر شركة المظلة مجموعة من الخيارات لدعم قطاع البناء والانشاء.

Fourth: Building and Construction Equipments

Almazalla Company extends a large set of choices to support the building and construction sector.

15

LF160E

(Sector)

خامسا : المعدات الزراعية

تتوفر لدى شركة المظلة من الحصادات ومكائن ضخ المياه ومقصات الحشائش وغير ذلك مما يستخدم فى مجال الزراعة.

Fifth: Agriculture Equipments

Almazalla Company has combine harvesters, water pumping machine, grass cutting machines and etc... that are used in agriculture.

سادسا : مكائن ومعدات النظافة

توفر شركة المظلة تشكيلة منوعة من المعدات الخاصة بالتنظيف والغسيل وابرزها مكائن الضفط العالى بنوعيها البارد والحار وجميع اكسسوارات المغاسل والورش.

Sixth : Cleaning Machine and Supplies

Almazalla Company provides a combination of cleaning and washing equipments including the high pressure machines, cold and hot, altogether with all accessories of washing and workshops.



سابعا : مضخات المياه والسيول

تقوم شركة المظلة بتوفير نوعيات متميزة من مضخات المياه للمجارى والسيول وباحجام مختلفة حسب احتياجات الزبون وابرزها معدات لونسن التى تعمل بالبنزين وسانتوم والتى تعمل بالديزل وكاتسو والتى تعمل بالكهرباء.

Seventh: Water and Flood Pumps

Almazalla Company submits distinctive varieties of water pumps for sewage and floods with different sizes as per the customer's needs. The most important products are Loncin equipments that is working by gasoline, Centum equipments that is working by diesel and Katsu equipments that is working by electricity.

عملائنا CLIENTS











شركة المياه الوطنية National Water Company



الهيئة السعودية للحياة الفطرية Saudi wildLife Authority







قزارة البيئة والمياه والزراعة Ministry of Environment Water & Agriculture

المملكة العربية السعودية Kingdom of Saudi Arabia













فروعنا BRANCHES



نسعد بخدمتكم WE'RE PLEASED TO SERVE YOU



